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J E G Y Z İ K Ö N Y V 

 

Készült: a Kartal Nagyközség Önkormányzat Képviselı-testületének 2013. július 18-án 18 

órakor kezdıdı rendkívüli testületi ülésén. 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme 

Jelen vannak: A mellékelt jelenléti ív szerint 

Meghívottként részt vett az ülésen: 

Balogh Zoltánné  jegyzı 

 

Gergely László alpolgármester a testületi ülést megnyitja, köszönti a Képviselı-testület 

tagjait, jegyzı asszonyt. Megállapítja, hogy a Képviselı-testület 6 megjelent fıvel 

határozatképes.  

 

Napirendi javaslat: 

 

1.  Verseg – Kartal Önkormányzati Szennyvíztisztító Üzem Társulás Társulási 

Megállapodásának elfogadása 

 

 

A Képviselı-testület 6 igen egyhangú szavazattal a javasolt napirendi pontot elfogadja. 

 

 

Elfogadott napirendi pontok: 

 

1. Verseg – Kartal Önkormányzati Szennyvíztisztító Üzem Társulás Társulási 

Megállapodásának elfogadása 

 

A Képviselı-testület jegyzıkönyv hitelesítınek Rehorovszky Gáborné és Szarvas Csaba 

képviselıket választja. 
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1.1.1.1. Verseg – Kartal Önkormányzati Szennyvíztisztító Üzem Társulás Társulási 

Megállapodásának elfogadása 

 Elıadó: Gergely László alpolgármester 

 

Gergely László alpolgármester: Az anyagot írásban megkaptátok, a módosítási javaslat a 

múlt héten történt a szakhatóságok és a polgármesterek jelenlétében. 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: A fénymásolt társulási megállapodásban megjelöltem a változtatott 

pontokat, minden egyéb változatlan marad. 

Ezeket a módosításokat kérték a tárgyaláson, ezt a versegi testület is elfogadta. A beadási 

határidı holnap van, azért kellett ilyen gyorsan testületi ülést összehívni. 

 

Gergely László alpolgármester: A régi megállapodás még itt van nálam, abban 4-5 sort 

kihúztak és annak helyébe nem emelt be semmit se az ügyvédünk, sem pedig a versegiek nem 

javasoltak mást. Ezek a felmondással illetve a megszőnéssel kapcsolatos pontok, tehát úgy 

tőnik, ez rendben van. 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: Azokat nem kifogásolták. 

 

Oláh Klára képviselı: Nem 80-20%-ról beszéltünk? 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: De igen, de volt egy olyan kiegészítés, hogy ha vállalják az önrész 

fizetését olyan arányban, amilyen tulajdoni hányadot kérnek, akkor maradhat az 50-50%. 

 

Szarvas Csaba képviselı: Azt szerették volna, hogy mi fizessük az önrészt, de a tulajdoni 

hányad 50-50% legyen. Most azt módosítottuk, hogy a tulajdonrész 50-50%, de az önrészt is 

ilyen arányban fizetjük. 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: Az önerıt is és minden további fenntartási kötelezettséget a 

tulajdoni hányaduk arányában vállalják. 

 

Gergely László alpolgármester: Korábban úgy volt, hogy a teljes vagyonelemekre 

vonatkoztatva volt a 80-20 %. Ezt azt jelenti, hogy a teljes csatornahálózatra és a 

szennyvíztisztító rendszerre vonatkozott. 
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Balogh Zoltánné jegyzı: Csak a tisztítóra, mert a hálózat, ami Kartalon épült az a kartaliaké, 

ami Versegen az a versegieké, a két település közötti nyomóvezeték és a tisztítótelep van 80-

20%-os tulajdoni arányban. 

 

Szarvas Csaba képviselı: A társulást meg tudjuk szüntetni képviselı-testületi minısített 

többségi döntéssel? De attól függetlenül magát a projektet akkor is vinni kell tovább. 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: Igen, mert kötelezettséget vállalunk, hogy fenntartjuk 10 évig. 

 

Bognár László Pénzügyi Bizottság elnöke: Mi a helyzet az aszódi csatornahálózathoz való 

csatlakozással? 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: A versegihez megvannak a tervek, a beadási határidıre.  

 

Bognár László Pénzügyi Bizottság elnöke: Aszóddal kapcsolatosan történtek-e lépések? 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: Szerintem a polgármester úr felvette velük a kapcsolatot, mert 

folyamatosan tárgyaltak. 

Ott két dolognak kellett volna teljesülnie, az egyik az, hogy a szennyvíz vagy az ívó víz 

agglomerációt kell volna megváltoztatni. Tehát elıször jogszabályt kellett volna módosítani, 

hogy mi csatlakozhassunk Aszódhoz. A másik pedig, hogy a befogadáshoz ık szóban tettek 

nyilatkozatot, és akkor még a bıvítésre sem kértek semmit. 

 

Szarvas Csaba képviselı: És nem biztos, hogy arra lett volna pályázati lehetıségünk. Az a 

baj, hogy szorít a bírósági határozat. 

 

Rehorovszky Gáborné Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság elnöke (továbbiakban KOS 

Bizottság): Most már végre megegyeztünk velük. 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: Ez 95%-os támogatottságú pályázati lehetıség, és még az önerıre 

is lesz pályázat. 
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Gergely László alpolgármester: Az aszódi verziónál nekem voltak ellenérzéseim, mert a 

nyomóvezeték kiépítését a Császár úton lehetett volna megoldani, az Emse patakon átvinni  

Aszód határáig.  

 

Balogh Zoltánné jegyzı: Nem a telepig kellett volna vinni? 

 

Gergely László alpolgármester: A napi elfogyasztott vízmennyiség alapján dılt volna el, 

hogy hol csatlakozhatunk rá. Mindenféle szempontból a versegi megoldás lenne jó nekünk. 

 

Bognár László Pénzügyi Bizottság elnöke: Miért hagyták megint az utolsó pillanatra? 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: A múlt héten, szerdán voltak a megbeszélésen, arra vártunk, hogy a 

versegi képviselı-testület elfogadja a módosításokat. 

 

Gergely László alpolgármester: 2009-ben az ügyészség foglalkozott azzal, hogy felfüggeszti 

mőködését ennek a rendszernek, ezt elhalasztották 2010. december 31-ig. A megvalósítási 

határidı 2010 volt. A versegi polgármester a bíróság elıtt vállalta az együttmőködést, ez nem 

valósult meg. Sem pályázatírót nem keresett, sem tervezıt nem hozott, tehát ı semmivel nem 

foglalkozott. 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: Még azokat a határozatokat sem nagyon hozták meg, amiket mi 

kértünk. 

 

Rehorovszky Gáborné KOS Bizottság elnöke: Tehát akadályozta. 

 

Gergely László alpolgármester: A szennyvíz számlát mindenki nézze meg, mert a bírság 

rajta van. Kartal lakosságának kb. 6,5 millió Ft-ba kerül évente. 

Javaslom, hogy ezt fogadjuk el, mert elköteleztük magunkat már sokkal korábban az 

irányban, hogy ezt meg kell oldani. 

 

Oláh Klára képviselı: A társulási tanács tagjai a két polgármester, amilyen kapcsolatban 

vagyunk Verseggel…  hát nem tudom. 
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Gergely László alpolgármester: Nem kell ezen aggodalmaskodni, 2014-ben Dr. Rácz János 

nem indulhat polgármesternek.  

 

Rehorovszky Gáborné KOS Bizottság elnöke: Egyedül nem tud mit csinálni. 

 

Bognár László Pénzügyi Bizottság elnöke: Betartani tud, bennem is azért vannak kétségek, 

mert gyakorlatilag Verseggel semmilyen társulás nem mőködik. 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: Az ügyvédünk elmondta, hogy mindegy, hogy hány %-os tulajdoni 

hányada van, akadályoztatni tud, mert tag és egy szavazata van. 

 

Oláh Klára képviselı: Ha nem lesz összhang a két polgármester között, akkor a két település 

issza meg a levét. 

 

Rehorovszky Gáborné KOS Bizottság elnöke: Nem tud mit tenni, a pályázatnak hosszú 

kifutási ideje van.  

 

Oláh Klára képviselı: Pályázat útján mindenképpen megkapjuk az önrészre a pénzt? 

 

Balogh Zoltánné jegyzı: Igen, a 95%-os pályázat Uniós, az önerıt pedig hazai támogatásból 

kapjuk. 

 

 

Beszélgetés 

 

 

Oláh Klára képviselı: Az aszódi lehetıség szerintem nem lett teljes mértékben körbejárva. 

Ha, ez megtörtént volna nyugodt lelkiismerettel döntök a versegi vagy az aszódi társulás 

mellett.  

Perben állunk Verseggel, milyen jóra számíthatunk, szerintem sokra nem. 

 

Szarvas Csaba képviselı: Az aszódival az a baj, hogy arra nem biztos, hogy van pályázati 

lehetıség. Novemberben pedig a bírósági ítélet hatályba lép. 
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Gergely László alpolgármester: A bíróság kötelezett minket arra, hogy új tisztítót kell 

építenünk és meg kell tervezni határidıre, a terveket be kellett mutatni 2008. december 31-ig. 

Ezután 1,4 millió Ft-ért megterveztettem a kartali szennyvíztisztító telepet. Mire elkészült, 

addigra kiderült, hogy a 20 millió Ft-os bírságot nem kellett kifizetnünk. Ekkor már Verseg is 

elkezdett mozgolódni, hogy nekik is jó lenne. A terveket Verseggel kibıvítve módosítottuk. 

Eddig már benne van x millió Ft-ban nekünk. Ha az Aszódi lehetıséget nézzük, akkor az 

Aszód befogadó nyilatkozata, annak a szakhatósági véleményeztetése, a nyomóvezeték 

megterveztetése, és most azt nem tudjuk, hogy erre a rendszerre milyen költséggel 

csatlakozhatunk rá. Aszód felé való elmozdulás csak a kiadást növelné. 

 

Szarvas Csaba képviselı: A régi mőködésben sem tudott akadályozni. Nincs sok 

választásunk.  

 

 

Gergely László alpolgármester: Aki elfogadja a jegyzıkönyv mellékletében szereplı Verseg 

– Kartal Önkormányzati Szennyvíztisztító Üzem Társulás módosított Társulási 

Megállapodását, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselı-testület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
 

Kartal Nagyközség Képviselı-testületének 

51/2013.(VII.18.) számú  

h a t á r o z a t a 

 

A Képviselı-testület 

 e l f o g a d j a    a jegyzıkönyv mellékletében szereplı Verseg – Kartal Önkormányzati 

Szennyvíztisztító Üzem Társulás módosított Társulási Megállapodását.  

 

Felhatalmazza Gergely László alpolgármestert a megállapodás aláírására. 

Határidı: azonnal 

Felelıs: alpolgármester  
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Több napirend nem volt, az alpolgármester megköszöni képviselık részvételét és a rendkívüli 

testületi ülést bezárja. 

 

Kmf. 

 

 

 

  Gergely László Balogh Zoltánné 

  alpolgármester jegyzı 

 

 

 

  Rehorovszky Gáborné Szarvas Csaba 

  jkv. hitelesítı jkv. hitelesítı 


